
Formulier - Mondelinge vraag

Hans Jozef Martha Mestdagh (Groen) op 15-11-2020 18.16 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Planprocessen voor (nieuwe) boscomplexen in Oost-Vlaanderen 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Het Oost-Vlaamse bestuur geeft terecht een grote aandacht voor bossen. Bijkomende bossen en het
verhogen van de bebossingsindex in onze provincie hebben een prominente plaats in ons
bestuursakkoord. Bomen planten en bossen uitbreiden zijn nobele initiatieven, maar hebben op de
lange termijn vooral betekenis als deze ook door planprocessen worden gesteund. Nog steeds
situeren talrijke bomen en bossen zich in bestemmingen, die het voortbestaan van deze bossen
onzeker maakt. Een planologische bescherming met stedenbouwkundige voorschriften op maat van
het bos geeft meer garanties op lange termijn. Om deze planologische bescherming te verzekeren
voorziet het Ruimtelijk Omgevingsbeleid van onze provincie onder haar Prioritair Actieplan:
AP000093 ("Het geïntegreerd ruimtelijk beleid operationaliseren binnen een transitie naar een
robuuste en veerkrachtige ruimte.") de Actie A000601 ("Samen met Regionale Landschappen en
Bosgroepen planprocessen voeren voor (nieuwe) boscomplexen in Oost-Vlaanderen."). In de
tussentijdse opvolgingsrapportering 2020 kreeg deze actie de codering 'In voorbereiding'. Ter
duiding wordt verwezen naar de lopende onderzoeksopdracht van Omgeving Vlaanderen
'complexproject Kluisbos te Kluisbergen'. 
  
Concrete vragen:
VRAGEN 1. Wat is de huidige status van de actie "Samen met Regionale Landschappen en
Bosgroepen planprocessen voeren voor (nieuwe) boscomplexen in Oost-Vlaanderen"? 2. Wat
verstaan we onder "planprocessen" in de Actie A000601? Gaat dit over Ruimtelijke
Uitvoeringplannen, Masterplannen of andere? 3. Welke is de ambitie van de provinciebestuur in
deze actie? Bijvoorbeeld: In welke mate werd onderzocht of een dergelijk
planningsinitiatief/ruimtelijk uitvoeringsplan thematisch en gebiedsdekkend voor de provincie kan
worden opgestart? Indien dit niet mogelijk is, hoeveel planprocessen wenst men in de komende
jaren opstarten genomen om deze actie hoog op de agenda te krijgen? Welke bijkomende regio's of
boscomplexen komen – naast het Kluisbos – dan in scope? In welke mate biedt het project
Rodeland – naar analogie met bijvoorbeeld het Parkbos – de mogelijkheid voor een dergelijk
planproces? 4. Welke gesprekken werden er met de met Regionale Landschappen en Bosgroepen in
functie van deze actie al gevoerd of gepland? 
  


